

Circular No. (10) for the year 2019

تعميم رقم (10) لسنة 2019

التاريخ: 2019/08/14م

Dear/ All facilities operating in the field of waste management in the emirate of Abu Dhabi

السادة/ كافة المنشآت العاملة في مجال إدارة النفايات في إمارة أبوظبي

Subject: Waste Fees in the Department of Economic Development system

الموضوع: رسوم النفايات في نظام دائرة التنمية الاقتصادية

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject and in line with Abu Dhabi Government's vision to facilitate procedures for investors, through the One Stop Window project, Abu Dhabi Waste Management Center identify licenses waste fees and adds them to the DED system, this allows completing the renewal of licenses directly through the DED.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وانسجاماً مع توجه حكومة أبوظبي في تسهيل الإجراءات على المستثمرين من خلال مشروع النافذة الواحدة، فإن مركز أبوظبي لإدارة النفايات يقوم باحتساب رسوم النفايات المترتبة على الرخص وإضافتها في نظام دائرة التنمية الاقتصادية بشكل سنوي الأمر الذي يتيح إستكمال إجراءات تجديد الرخصة من خلال دائرة التنمية الاقتصادية مباشرةً.

Accordingly, Customers have the right to object to the applied waste fees in DED system before paying them, since payment of the fees is an acknowledgement from the customer that the fees are correct.

وبناءً على ما ذكر أعلاه، فإنه يحق للمتعاملين الاعتراض على رسوم النفايات المفروضة عليهم في نظام دائرة التنمية الاقتصادية قبل دفعها حيث أن عملية دفع الرسوم هي بمثابة إقرار من المتعامل بصحتها.

All entities producing Large amount as waste, equivalent to 250 tons per year or more, shall submit annual waste reduction report two months before the expiry date of their license, in order to determine the compliance percentage with the waste reduction requirements. In case the report is not submitted, the non-compliance fees will be charged in full.

ويتطلب على المنشآت التي يزيد تقدير إنتاجها من النفايات عن 250 طن سنوياً تقديم متطلبات تقرير خفض النفايات قبل موعد انتهاء الرخصة بشهرين كي يتسنى للمركز تحديد نسبة الالتزام بمتطلبات خفض النفايات، وفي حال عدم تقديمه التقرير فسوف يتم فرض رسوم عدم الالتزام بمتطلبات خفض النفايات كاملة.

Circular No. (10) for the year 2019

تعميم رقم (10) لسنة 2019

التاريخ: 2019/08/14م

For inquiries please contact us through e-mail:

للاستفسار يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

inf@cap-cwm.com

inf@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

د. سالم خلفان الكعبي
المدير العام